

## PRAYERS

Mr. Macdonald (Rosedale), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of a document entitled "Economic Review", dated May, 1977. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/315.

The Order being read for the second reading and reference to a Committee of the Whole of Bill C-55, An Act to amend the Customs Tariff (No. 2);

Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Buchanan, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to a Committee of the Whole.

And debate arising thereon;

[At 5.00 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15 (4)]

*(Public Bills)*

Bill C-207, An Act to amend the Railway Act, as reported (with an amendment) from the Standing Committee on Transport and Communications, was concurred in at the report stage.

Mr. Martin, seconded by Mr. Lapointe, moved,—That the Bill be now read a third time and do pass.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the third time and passed.

Debate was resumed on the motion of Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Buchanan,—That Bill C-55, An Act to amend the Customs Tariff (No. 2), be now read a second time and referred to a Committee of the Whole.

After further debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the second time, considered in Committee of the Whole, reported without amendment, concurred in at the report stage and, by unanimous consent, read the third time and passed.

The Order being read for the second reading and reference to a Committee of the Whole of Bill C-54, An Act to amend the Excise Tax Act (No. 2);

Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Faulkner, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to a Committee of the Whole.

And debate arising thereon;

## PRIÈRE

M. Macdonald (Rosedale), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies, en français et en anglais, d'un document intitulé «Revue économique», en date de mai 1977. (Document parlementaire n° 302-1/315).

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi à un Comité plénier du Bill C-55, Loi modifiant le Tarif des douanes (n° 2).

M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Buchanan, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité plénier.

Il s'élève un débat;

(A cinq heures de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

*(Bills publics)*

Le Bill C-207, Loi modifiant la Loi sur les chemins de fer, rapporté avec un amendement par le Comité permanent des transports et des communications, est agréé à l'étape du rapport.

M. Martin, appuyé par M. Lapointe, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Après débat, cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce bill est lu une troisième fois et adopté.

Le débat reprend sur la motion de M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Buchanan,—Que le Bill C-55, Loi modifiant le Tarif des douanes (n° 2), soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité plénier.

Après plus ample débat, cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce bill est lu une deuxième fois, étudié en Comité plénier, rapporté sans amendement, agréé à l'étape du rapport et, du consentement unanime, lu une troisième fois et adopté.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi à un Comité plénier du Bill C-54, Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise (n° 2).

M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Faulkner, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité plénier.

Il s'élève un débat;